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Møtested: Personalrom 

Krossen 
skole 

Møtedato 07.11.24 Arkivsak:  

 

Møteleder 

 
SU-leder 

 
Tid: 

 
Kl. 18.00-20.00 

 
Arkivkode: 

 

 
Til stede: Foreldrerepresentant Hanne Marie Edvardsen Jelavic, SU-leder 

Foreldrerepresentant Thomas Haarr, FAU-leder 
Foreldrerepresentant vara Reidun Strømme 
Foreldrerepresentant vara Aron Batha Haile 
Lærerrepresentant nærskolen Asbjørn Tronstad 
Politisk representant Tale Mathilde Haukbjørk Østrådal (MDG) 
Referent Stig Navjord (rektor) 
 

Saksliste 
Sak 26/24 Godkjenning av referat, innkalling og saksliste. 

Referat, innkalling og saksliste ble godkjent. 
 
Sak 27/24 Skolebehovsplanen v/Hanne Jelavic 

- Oppsummering av innsendte høringsuttalelse fra SU: 

o Ønsker primært å beholde dagens struktur, men med bedre inndeling av 

elevene mellom skolene eller endre tildelingsmodellen for å utjevne 

finansieringen av skolene 

o Alternativt ønsker vi ungdomsskole på CB-tomta og flytte alle skolebarn 

ved Krossen skole til Solholmen og Grim skolebygg. 

o Av kommunens alternativer er 1-3. trinn ved Krossen skole best 

- Bør SU gjøre fremstøt overfor politikerne ift. fremtidig bruk av CB-tomta? 

o Hvordan får Grim bydel ivaretatt på CB-tomta? 

▪ Grim vel og bydelsrådet ønsker at befolkningen på Grim må 

høres i saken. Ved overføing til Knas blir området 

kommersialisert. 

▪ Bør FAU eller SU engasjere seg videre? Ingen konklusjon. 

- FAU ønsker å beholde dagens struktur og diskuterte ikke andre alternativer i 

denne omgang blant annet begrunnet med: 

o Viktig for det spesielle skolemiljøet og ivaretakelse av enkeltelevene 

o Alt for liten økonomisk besparelse 

- Lærerne ønsker 1-3. trinn ved Krossen skole begrunnet med: 

o Større trinn er mindre sårbart for elevene 

o Større, bredere og bedre fagmiljø for lærerne 
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o Enklere å gi mer tilrettelagt undervisning  

o Mulighet til å omorganisere klasser ved behov 

 

Sak 28/24 Skoletransport v/Thomas Haarr 

Er det trygt å sende skolens elever med bussene fra Boreal?  

Boreal har avtale om skolekjøring med Kristiansand kommune. Er bussene trygge? 

- Det er sjåførens ansvar at bussen er i sikkerhetsmessig stand og at alle passasjerer 

under 15 år bruker setebelt.  

 

Vanlige feil med bussene eller sikkerhetsrutinene: 

- Farlig mye snø på busstakene om vinteren (et barn på tre år fikk snøskavl over seg 

sist vinter) 

- Vanskelig for sjåførene å få bytte buss når de finner feil på egen buss 

- Ikke alle sjåfører tar ansvar for at bussene er trygge ved å ta pålagt sikkerhetssjekk 

- Bussene skal holde 18 grader om morgenen på vinteren, men de er ofte så kalde at 

det er is i trapper og på gulv 

- Bussene mangler ofte riktig kjørelys grunnet teknisk feil (kjører kun med parklys) 

- Rom for førstehjelpsskrin er ofte ødelagt. De repareres ved at de limes, tapes eller 

skrus igjen slik at man må bruke voldsom makt for å åpne dem 

- Tidligere ulykke på Samkom viser at ulykker skjer til tross for klager fra foreldre, 

skole og ansatte 

- Det har vært gitt varsling fra ansatte til ledelsen i Boreal, politiet og vegvesenet 

om feil på bussene, uten at det har blitt gjort noe med det 

 

Kommunens svar: 

- Kommunen har sjekket med Boreal som tilbakeviser manglende sikkerhetsrutiner 

og feil på bussene.  

- Skolens ansatte har ikke undersøkelsesplikt ved skoletransport, men skal påse at 

alle barn har egen sitteplass og påmontert setebelte. Ansatte skal melde fra ved 

bekymringer eller at de ser noe som åpenbart er feil iht. krav.  

 

Konklusjon: 

- Thomas lager forslag til en enkel sjekkliste for ansatte som skal ha med elever på 

tur 

- Ansatte melder avvik ved feil, ev. nekte videre transport av elevene 

   
Sak 29/24 Presentasjon av skoleresultater v/rektor 

- NP 5. trinn 

o Engelsk bedre enn landssnitt 

o Lesing og regning svakere enn landssnitt 

 – følges opp med tiltak i klasse, grupper og individuelt 

- Klassetrivselsundersøkelsen 

o hver klasse bygger videre på positive resultater og jobber med aktuelle 

forbedringer.  

o Dette deles med foreldrene slik at de kan støttet opp rundt 

klassemiljøarbeidet 

 

Sak 30/24 Oppfølgingssaker  

- Hva er FAU sin mening om elevkantine for nærmiljøskolen og bruk av inntekt? 

o Tas opp på neste FAU-møte 

- Temafest om kulturell forståelse – status i planleggingsarbeidet 

o Temafest/møte utsettes til januar.  

o Felles innledning ca.  45 min og deretter klassesamtaler.  

o Aktuelle temaer er bursdag og inne-/utetid. 

o Kan det være aktuelt å arrangere dette for foreldre og barn slik skolen 

gjøre på litteraturkveldene? 
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Referent:   
 
Stig Navjord, rektor 


